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ZAB.0022.57.2019 

 

Protokół nr 62/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 12 grudnia 2019 r.  

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 9
30 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 61/19 z dnia 05 grudnia 2019 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wystąpienia do Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego z wnioskiem o wydanie decyzji stwierdzających nabycie 

przez Powiat Włocławski nieruchomości zajętych pod drogę powiatową nr 2913C 

Lubraniec – Kruszynek. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia wyniku 

otwartego naboru na partnera w celu wspólnej realizacji projektu konkursowego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko- 

Pomorskiego na lata 2014-2020.  

5. Rozpatrzenie projektu umowy wraz z jej zawarciem na realizację zadania publicznego 

pn. „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w Lubrańcu z filią w Izbicy 

Kujawskiej oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej w 2020 r.” 

6. Wstępne rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie dofinansowania 

w 2020 r. form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i poradniach psychologiczno – pedagogicznych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Włocławski. 

7. Przyjęcie treści umowy użyczenia Powiatowi Włocławskiemu obiektów oświatowych 

i sportowych, stanowiących własność Gminy Miasta Kowal oraz przyjęcie treści 

porozumienia uszczegóławiającego.   

8. Przyjęcie Informacji Zarządu Powiatu o bieżących i planowanych inwestycjach 

i remontach w szkołach.  

9. Rozpatrzenie wraz z przyjęciem treści informacji Zarządu Powiatu w sprawie 

realizacji porozumień i umów pomiędzy Powiatem Włocławskim a samorządami 

gminnymi z terenu Powiatu Włocławskiego w zakresie współdziałania w ramach 

Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-

2019.  

10. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie 

od dnia 28 listopada 2019 r. do dnia 11 grudnia 2019 r.  

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 61/19 z dnia 5 grudnia   

2019 r.  
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Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że zgodnie z art. 73 ust 1 ustawy z dnia 13 października 1998r. Przepisy 

wprowadzające ustawy reformujące administrację publiczną, nieruchomości pozostające 

w dniu 31 grudnia 1998r. we władaniu Skarbu Państwa lub jednostek samorządu 

terytorialnego nie stanowiące ich własności, a zajęte pod drogi publiczne, z dniem 1 stycznia 

1999r. stają się z mocy prawa własnością Skarbu Państwa lub właściwych jednostek 

samorządu terytorialnego. Zgodnie z art. 73 ust 3 w/w ustawy podstawą do ujawnienia 

w księdze wieczystej przejścia na własność Skarbu Państwa lub jednostek samorządu 

terytorialnego nieruchomości, jest ostateczna decyzja wojewody. Wykaz działek został 

przedstawiony w załączniku do projektu uchwały. Wobec powyższego Powiatowy Zarząd 

Dróg przedłożył projekt stosownej uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 191/19 w sprawie wystąpienia do 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z wnioskiem o wydanie decyzji stwierdzających nabycie 

przez Powiat Włocławski nieruchomości zajętych pod drogę powiatową nr 2913C Lubraniec 

– Kruszynek. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Uchwałą nr 179/19 z dnia 20 listopada 

2019 r. Zarząd Powiatu we Włocławku ogłosił otwarty nabór na partnera w celu wspólnej 

realizacji projektu konkursowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 10 Innowacyjna 

Edukacja, Działanie 10.4 Edukacja Dorosłych, Poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych 

na rzecz rynku pracy. Przedmiotem konkursu są projekty przyczyniające się do uzyskiwania 

i uzupełniania wiedzy, umiejętności i kwalifikacji zawodowych przez osoby dorosłe należące 

do grup defaworyzowanych na rynku pracy poprzez udział w kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych, kursach umiejętności zawodowych oraz innych formach pozaszkolnych. 

W odpowiedzi na ogłoszenie z 20 listopada 2019 r. o otwartym naborze na partnera spoza 

sektora finansów publicznych w przewidzianym terminie wpłynęła jedna oferta, wskazana 

w załączniku do niniejszej uchwały. Oferta Spółki Akcyjnej Syntea z Lublina została 

poprawnie złożona, jest kompletna i spełnia kryteria określone w ogłoszeniu. Szczegółowe 

zasady partnerstwa, w szczególności podział zadań oraz zasady współpracy i podejmowania 

decyzji, zostaną określone w umowie partnerskiej zawartej z Oferentem wybranym 

w naborze.  

Starosta dodał, że projekt zakłada przeprowadzenie 2600 szkoleń dla mieszkańców Powiatu 

Włocławskiego. Ze wstępnych rozmów z firmą byłyby to szkolenia w zakresie prac 

kadrowych i płacowych, trenera personalnego, florysty, logistyka operatora wózków 

widłowych, pierwszej pomocy, prawa jazdy kat. C, barmana, prowadzenie obsługi biura, kurs 

gastronomiczny. W międzyczasie odbyły się rozmowy z władzami Powiatu Rypińskiego, 

który jest zainteresowany aplikowaniem w tym konkursie, co wiąże się z większą szansą 

w kwestii uzyskania dofinansowania, z uwagi na większy obszar priorytetowy. Rozliczenia 

będą odbywały się oddzielnie.  

Pan Jan Stocki dodał, że Powiat Włocławski jest w dobrej sytuacji, ponieważ do tej pory nie 

korzystał z tego rodzaju dofinansowania. Powiat Rypiński znajduje się w podobnej sytuacji, 

tylko należy do drugiej części województwa w tym rozdaniu, co jest dodatkowo punktowane. 

Pan Grzegorz Śledziński zapytał, jakie są przewidziane środki z projektu? 
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Pan Stocki odpowiedział, że 49 mln. zł, ale powiat będzie wnioskował o 13 mln. zł.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 192/19 w sprawie ogłoszenia wyniku 

otwartego naboru na partnera w celu wspólnej realizacji projektu konkursowego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 

2014-2020. 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że dnia 28 października 2019 r. Zarząd Powiatu we Włocławku uchwałą 

nr 159/19 ogłosił otwarty konkurs ofert na wykonanie zadań publicznych Powiatu 

Włocławskiego w 2020 r. przez organizacje pozarządowe prowadzące działalność pożytku 

publicznego w 2019 r. Konkurs został ogłoszony zgodnie z przepisem art. 11 ust. 2 ustawy 

z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie 

obywatelskim oraz edukacji prawnej i miał na celu wyłonienie organizacji pozarządowych, 

które będą realizowały w Powiecie Włocławskim zadania pn. „Prowadzenie punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej w Lubrańcu z filią w Izbicy Kujawskiej oraz realizację zadań 

z zakresu edukacji prawnej w 2020 r." oraz „Prowadzenie punktu nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego w Kowalu z filią w Lubieniu Kujawskim oraz realizację zadań z zakresu 

edukacji prawnej w 2020 r." Komisja konkursowa, powołana uchwałą nr 178/19 Zarządu 

Powiatu we Włocławku z dnia 14 listopada 2019 r. dokonała wyboru oferty Zaborskiego 

Towarzystwa Naukowego, z Brus, któremu została powierzona realizacja zadania objętego 

konkursem pn. „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w Lubrańcu z filią 

w Izbicy Kujawskiej oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej w 2020 r." 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt umowy na realizację zadania publicznego pn. 

„Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w Lubrańcu z filią w Izbicy Kujawskiej 

oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej w 2020 r.” 
 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z treścią art. 70a ust. 1 ustawy 

Karta Nauczyciela w budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki 

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń 

branżowych - w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 

wynagrodzenia osobowe nauczycieli. W planie budżetu Powiatu Włocławskiego na 2020 rok 

wyodrębniono środki na dofinansowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół 

i poradni psychologiczno-pedagogicznych w wysokości 0,8% planowanych środków 

przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli w łącznej kwocie 56.504 zł, w tym 

w rozdziale 80146 zaplanowano 48.007 zł, natomiast w rozdziale 85446 kwotę 8.497 zł. Plan 

został opracowany z uwzględnieniem: wniosków dyrektorów szkół, wyników egzaminów 

zawodowych i egzaminów maturalnych; podstawowych kierunków realizacji polityki 

oświatowej państwa, ustalonych przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania 

oraz stopnia realizacji harmonogramu szkoleń branżowych, co stanowi realizację §5 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 r. w sprawie 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia 

branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe.  Zgodnie 
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z § 6 rozporządzenia organ prowadzący, w porozumieniu z dyrektorami szkół, ustala 

corocznie, opracowuje na każdy rok budżetowy plan dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, biorąc pod uwagę wnioski dyrektorów szkół i placówek. Z kolei na 

podstawie § 8 rozporządzenia, organ prowadzący, w porozumieniu z dyrektorami szkół 

i placówek, ustała corocznie maksymalną kwotę dofinansowania opłat oraz formy 

i specjalności kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane. Plan został 

uzgodniony z dyrektorami szkół i poradni podczas narady w dniu 26 listopada 2019 r. 

Podziału środków zgodnie z art. 70a ust 3. Ustawy Karta Nauczyciela dokonuje się po 

zasięgnięciu opinii zakładowych organizacji związkowych będących jednostkami 

organizacyjnymi organizacji związkowych reprezentatywnych w rozumieniu ustawy z dnia 

24 lipca 2015r. o Radzie Dialogu Społecznego i innych instytucjach dialogu społecznego albo 

jednostkami organizacyjnymi organizacji związkowych wchodzących w skład organizacji 

związkowych reprezentatywnych w rozumieniu ustawy z dnia 24 lipca 2015r. o Radzie 

Dialogu Społecznego i innych instytucjach dialogu społecznego, zrzeszających nauczycieli. 

Wydział Edukacji i Spraw Społecznych przekaże wstępnie przyjętą przez Zarząd uchwałę do 

zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli, a po uzyskaniu 

przedmiotowych opinii przedłoży projekt uchwały do rozpatrzenia Zarządowi Powiatu we 

Włocławku. Pan Stocki dodał, że w tym roku podjęto działania, aby środki na formy 

doskonalenia zawodowego nauczycieli były lepiej wykorzystane, zgodnie z sugestią Zarządu 

podczas przyjmowania sprawozdania z doskonalenia zawodowego nauczycieli. Generalnie 

chodzi o to, aby ograniczyć zatrudnienie nauczycieli na cząstki etatów, a szkolić nauczycieli 

zatrudnionych w danej szkole, w tym zakresie. W ten sposób uniknie się również wypłacania 

dodatku jednorazowego, a także zmniejszy koszty zatrudnienia.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wstępnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

dofinansowania w 2020 r. form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i poradniach psychologiczno – pedagogicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Włocławski.  

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że pismem z dnia 10 grudnia 2019 r., 

Burmistrz Miasta Kowal przedłożył umowę użyczenia Powiatowi Włocławskiemu, 

stanowiących własność Gminy Miasta Kowal obiektów oświatowych i sportowych wraz 

z porozumieniem uszczegóławiającym. Obiekty oświatowe i sportowe, będące przedmiotem 

umowy i porozumienia przeznaczone są na działalność oświatową Zespołu Szkół w Kowalu, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Włocławski. Treść umowy i porozumienia 

uwzględnia sugestie zgłoszone przez Starostwo Powiatowe i Zespół Szkół w Kowalu. Mając 

powyższe na uwadze Wydział zwrócił się z prośbą o przyjęcie treści w/w umowy 

i porozumienia. Pan Stocki dodał, że pan Burmistrz w piśmie przekazującym umowę 

i porozumienie wskazał, że ze swej strony uważa całą sprawę za zakończoną, a w przypadku 

braku akceptacji oświadczył, że będzie dalej użyczał Powiatowi Włocławskiemu majątek 

Gminy Miasta Kowal na zasadach obowiązującej starej umowy.  

Pan Starosta dodał, że toczyły się długie i szczegółowe rozmowy odnośnie omawianej 

umowy. Wydźwięk ogólny jest taki, że zamiast ponoszenia przez powiat 50% kosztów, 

powiat ponosił będzie 40% kosztów. Wszystkie sprawy remontowo – budowlane wymagać 

będą podpisania odrębnego porozumienia i ewentualnego dofinansowania. Oczekiwania pana 

Burmistrza na początku były dużo wyższe, łącznie z zatrudnieniem osoby do koszenia trawy. 
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Wpisane do umowy zostało również korzystanie z obiektów sportowych, sali, auli, Orlika 

i boiska w wielkości 1/3 godzinowego czasu pracy szkoły w danym tygodniu.  

Pan Wicestarosta dodał, że należy panu Burmistrzowi podziękować że stanął na wysokości 

zadania, że bardzo dba o młodzież, o szkołę prowadzoną przez powiat włocławski, że 

zaproponował bardzo korzystne warunki korzystania z obiektu należącego do Miasta Kowala. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść umowy użyczenia Powiatowi Włocławskiemu 

obiektów oświatowych i sportowych, stanowiących własność Gminy Miasta Kowal oraz 

jednogłośnie przyjął treść porozumienia uszczegóławiającego. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu o bieżących 

i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach została wpisana w plan pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2019, stanowiący załącznik 

do uchwały nr 111/36/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019 r. Wydział 

Edukacji i Spraw Społecznych przygotował przedmiotową informację we współpracy 

z dyrektorami szkół. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Informację Zarządu Powiatu o bieżących 

i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach. Jednocześnie Zarząd upoważnił 

Starostę do przekazania Informacji Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Mariusz Kosmalski – inspektor w Wydziale 

Budownictwa. Poinformował członków Zarządu, że realizując plan pracy Komisji 

Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2019 będący załącznikiem do 

Uchwały Nr 111/37/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie 

planu pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2019, 

Wydział Budownictwa przedłożył informację w sprawie realizacji porozumień i umów 

pomiędzy Powiatem Włocławskim a samorządami gminnymi z terenu Powiatu 

Włocławskiego w zakresie współdziałania w ramach Programu Rozwoju Gminnej 

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

Pan Sekretarz dodał, że przedłożony materiał wynika z planu pracy komisji. Z tego, co 

wiadomo, to wszystkie plany pracy poza jedną wątpliwą kwestią zostały zrealizowane. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację Zarządu Powiatu w sprawie realizacji 

porozumień i umów pomiędzy Powiatem Włocławskim a samorządami gminnymi z terenu 

Powiatu Włocławskiego w zakresie współdziałania w ramach Programu Rozwoju Gminnej 

i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. Jednocześnie Zarząd upoważnił 

Starostę do przekazania informacji Przewodniczącemu Rady. 

 

Ad. 10 

Starosta Włocławski pan Roman Gołębiewski poinformował członków Zarządu, że zbliża się 

termin Sesji Rady Powiatu, w związku z tym zostało przygotowane sprawozdanie Zarządu 

Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 28 listopada 2019 r. do dnia 
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11 grudnia 2019 r. Starosta zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania, bądź 

uwagi? Uwag i pytań nie było, zatem Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 

działalności w okresie od dnia 28 listopada 2019 r. do dnia 11 grudnia 2019r. Jednocześnie 

Zarząd upoważnił Starostę do przekazania sprawozdania Przewodniczącemu Rady celem 

skierowania pod obrady Sesji Rady Powiatu. Zarząd upoważnił także Starostę do 

przedłożenia Sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu w okresie od 

dnia 12 grudnia 2019 r. do dnia Sesji Rady Powiatu.     

 

Ad. 11 Sprawy różne 

Pan Starosta poinformował członków Zarządu, że wpłynęło kolejne pismo Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego, będące odpowiedzią na sugestie radnych, odnośnie pałacu 

w Brzeziu, sąd czeka na rozstrzygnięcie sprawy spadkowej. 

Sekretarz Powiatu pan Piotr Krygier dodał, że trwa postępowanie spadkowe. 

Pan Starosta poinformował, że przedwczoraj odbyło się spotkanie u Marszałka Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego i jest deklaracja, iż na najbliższej sesji będzie podjęta uchwała 

o przekazaniu na rzecz Powiatu Włocławskiego działki pod budowę Powiatowego Centrum 

Zdrowia przy ulicy Szpitalnej. 

Pani Agata Wojtkowska poinformowała, że w dniu wczorajszym zakończone zostały kontrole 

w tzw. czternastkach, tj. w Brzeziu i w Lubieniu Kujawskim. Wszystkie kontrole 

w porozumieniu z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zostały zakończone. 

Pan Wicestarosta poinformował, że wpłynęło pismo od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 

informujące, że zostaną przygotowane banery dotyczące inwestycji drogowych, w których 

zaangażowane były środki z budżetu państwa, aby umieścić je na drogach 

współfinansowanych przez wojewodę. Banery zostaną wykonane ze środków wojewody. 

Pan Wicestarosta podniósł, żeby w budżecie powiatu znalazły się środki na szkolenia dla 

pracowników.  

 

Ad. 12 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 10
20

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                                                                                     

 

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       
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